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PROTOKOŁ NR XLVII/17 
z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie 

 
XLVII Sesja Rady Miejskiej w Mszczonowie odbyła się w dniu 20 grudnia 2017r. w 
sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Mszczonowie i trwała nieprzerwanie w 
godzinach od 13,10 do 15,00 
 
Radni obecni na Sesji według załączonej listy obecności – zał. nr 1 
 
Osoby zaproszone według załączonej listy obecności –zał. Nr 2  
 
Radni nieobecni na sesji usprawiedliwieni : Jerzy Siniarski 
 
 
 
 
                        Ad.1 Otwarcia XLVII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który powitał wszystkich obecnych na 
sesji. Następnie stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum 
do podejmowania uchwał.   
 
Przewodniczący Koperski wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących projektów uchwał: 

1. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Mszczonowie. 

2. w sprawie skargi na sposób rozpatrzenia skargi z dnia 19 czerwca 2017 
roku przez Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie na 
Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie 

3. w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Mszczonowie na 2018r. 
1. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej w 

Mszczonowie na 2018r  
 

Radny Osial zapytał się dlaczego skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Mszczonowie nie była omawiana na komisjach rady. 
 
Radny Krawczyk poinformował, że skarga ta była przedmiotem obrad Komisji 
Rewizyjnej w dniu 15 grudnia 2017r., na której to wyjaśnień udzielała Dyrektor 
Szkoły Podstawowej oraz Pani Dyrektor CUW. 
 
 

Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
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sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Mszczonowie, który w wyniku głosowania został przyjęty 
jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku 
głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej 
Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, 
Marek Zientek. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie skargi na sposób rozpatrzenia skargi z dnia 19 czerwca 2017 roku przez 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie na Wicedyrektora Szkoły 
Podstawowej w Mszczonowie, który w wyniku głosowania został przyjęty 
jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku 
głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej 
Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, 
Marek Zientek. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Mszczonowie na 2018r, który w 
wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 
radnych. Za przyjęciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert 
Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz 
Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mszczonowie 
na 2018r, który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu 
uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Piotr 
Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
 
Burmistrz Kozłowski prosi o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 

2. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017  
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3. zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów na rok 
2017.  

4. w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 
wydatków nie wygasających z upływem roku 2017 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017, który w 
wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 
radnych. Za przyjęciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert 
Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz 
Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 
zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów na rok 2017, 
który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu 
uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Piotr 
Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 
wydatków nie wygasających z upływem roku 2017, który w wyniku głosowania 
został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Za 
przyjęciem wniosku głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, 
Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
 
 
Rada Miejska w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęła następujący 
porządek obrad XLVII sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mszczonowie.   
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii i przemocy w rodzinie.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Mszczonów obejmującego fragment miejscowości 
Badów Górny – Obszar II.  

7.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mszczonowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na sposób rozpatrzenia skargi z dnia 19 
czerwca 2017 roku przez Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie 
na Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na 
rok 2017  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Mszczonów na rok 2017.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
niezrealizowanych kwot wydatków nie wygasających z upływem roku 
2017 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w 
Mszczonowie na 2018r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Mszczonowie na 2018r  

14. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Mszczonów na 2018 rok.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mszczonów.  
16. Informacja z działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej. 
17. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami. 
18. Wolne wnioski i zapytania 
19. Zakończenie obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert 
Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz 
Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. W głosowaniu udział wzięło 
14 radnych. 
 
 

Ad. 2 Przewodniczący Koperski stwierdził, że protokół z XLVI Sesji został 
sporządzony i był przekazany radnym przed sesją. Radni nie wnieśli uwag i 
zastrzeżeń do protokołu przyjmując go w drodze głosowania jednogłośnie. Za 
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przyjęciem protokołu głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, 
Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. W głosowaniu udział wzięło 14 
radnych. 
 

  Ad.3 Pan Grzegorz Ludwiak – Dyrektor ZGKiM przedstawił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Mszczonowie wraz z uzasadnieniem do uchwały. 
 
Radny Krawczyk poinformował, że w dniu 15 grudnia Komisja Rewizyjna 
szczegółowo zapoznała się ze skargą oraz wysłuchała wyjaśnień składanych przez 
Dyrektora ZGKiM. W wyniku analizy skargi i wyjaśnień komisja uznała skargę za 
niezasadną. 
 
Burmistrz Kurek uważa, że problem gromadzenia się osadów wynika z faktu, że 
skarżący jest końcowym odbiorcą sieci. 
 
Pan Ludwiak poinformował, że skarżący ma zainstalowane filtry i naturalną 
rzeczą jest pojawianie się osadów na tych filtrach. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Mszczonowie, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej 
Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, 
Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/339/17 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.4 Pani Milena Suska-Tomaszewska – koordynator Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii i przemocy w 
rodzinie.  
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii i przemocy w rodzinie, którą w 
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wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 
radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert 
Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz 
Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/340/17 
stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.5 Pani Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zniesienia formy 
ochrony przyrody.  
 
Wiceprzewodniczący Zientek poinformował, że w całej Polsce bez mała 
wszystkie jesiony zostały zaatakowane przez chorobę uwiąd jesiona, na którą na 
dzień dzisiejszy nie ma lekarstwa. W wyniku żerowania na drzewie tego 
szkodnika takie drzewo obumiera. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zniesienia 
formy ochrony przyrody, którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W 
głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, 
Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław 
Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
Uchwała Nr XLVII/341/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.6 Pani Koszulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Mszczonów 
obejmującego fragment miejscowości Badów Górny – Obszar II oraz zgłoszone 
uwagi do projektu planu. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie zgłoszoną uwagę do planu, 
którą Burmistrz Mszczonowa odrzucił. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
Rada Miejska w Mszczonowie jednogłośnie utrzymała stanowisko Burmistrza 
Mszczonowa w sprawie odrzucenia uwagi. W głosowaniu udział wzięło 14 
radnych. Za utrzymaniem stanowiska Burmistrza głosowali: Marek Baumel, Piotr 
Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
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Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Mszczonów 
obejmującego fragment miejscowości Badów Górny – Obszar II, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za 
przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, 
Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/342/17 stanowi 
załącznik do protokołu 
 
 

Ad.7 Pani Barbara Ciszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Mszczonowie wraz z uzasadnieniem.  
 
Radny Krawczyk poinformował, że w dniu 15 grudnia Komisja Rewizyjna 
szczegółowo zapoznała się ze skargą oraz wysłuchała wyjaśnień składanych przez 
pracownika socjalnego zatrudnionego w MOPS. W wyniku analizy skargi i 
wyjaśnień komisja uznała skargę za niezasadną 
 
Radny Olesiński zapytał się czy syn skarżącej jest osobą pełnoletnią , jeśli tak to 
czy można łączyć jego dochody z dochodami matki. 
 
Pani Ciszewska odpowiedziała, że jeśli prowadzą wspólne gospodarstwo 
domowe to zgodnie z przepisami dochody wszystkich osób wchodzących w skład 
gospodarstwa domowego muszą być sumowane. 
 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Mszczonowie, którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu 
uczestniczyło 13 radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr 
Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/343/17 
stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.8 Pani Zielińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skargi na 
sposób rozpatrzenia skargi z dnia 19 czerwca 2017 roku przez Dyrektora Szkoły 
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Podstawowej w Mszczonowie na Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w 
Mszczonowie oraz odczytała treść proponowanego uzasadnienia do uchwały. 
 
Radny Krawczyk poinformował, że w dniu 15 grudnia Komisja Rewizyjna 
szczegółowo zapoznała się ze skargą oraz wysłuchała wyjaśnień składanych przez 
Panią Dyrektor CUW oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mszczonowie. W 
wyniku analizy skargi i wyjaśnień komisja uznała skargę za częściowo zasadną w 
zakresie terminu przekazania ponaglenia oraz terminu odpowiedzi na zapytanie 
o termin przekazania ponaglenia. Komisja uznała również, że nie jest właściwą 
do rozstrzygania o sposobie rozpatrzenia skargi przez Dyrektora szkoły na 
Wicedyrektora szkoły. 
 
Burmistrz Kurek poinformował, że skarga na Wicedyrektora szkoły została przez 
skarżącą przesłana także do Kuratora Oświaty, który uznał, że nie jest właściwy 
do rozpatrzenia tej skargi. 
 
Pani Zielińska poinformowała, że gdyby kurator uznał zaniedbania Wicedyrektor 
szkoły, wówczas kierowałby skargę do komisji dyscyplinarnej przy Kuratorze 
Oświaty.  
 
Przewodniczący Koperski ma wątpliwości czy rada powinna się ustosunkować do 
merytorycznego rozpatrzenia skargi przez Dyrektora szkoły na wicedyrektora 
szkoły. Czy też powinna się tylko ustosunkować do cz. IV i V skargi.  Dlatego też z 
uwagi na złożony charakter skargi wnioskuje o przedłużenie terminu 
ostatecznego zakończenia sprawy do końca stycznia 2018r. i zasięgnięcie opinii 
radcy prawnego na temat właściwości rady w poszczególnych częściach skargi. 
 
Rada Miejska w Mszczonowie w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Koperskiego o przedłużenie 
terminu rozpatrzenia skargi do końca stycznia 2018r. Za przyjęciem wniosku 
głosowało 13 radnych. W głosowaniu uczestniczyli: Marek Baumel, Piotr Chyła, 
Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek 
 
 
 

Ad.9 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017.  
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Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2017, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej 
Osiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
Uchwała Nr XLVII/344/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.10 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.  

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej 
Osial, Andrzej Osiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek 
Zientek. Uchwała Nr XLVII/345/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.11 Pani Barbulant przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie 
wygasających z upływem roku 2017 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia 
wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie 
wygasających z upływem roku 2017, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej 
Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, 
Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/346/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.12 Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w 
sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Mszczonowie na 2018r, którą w 
wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 
radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert 
Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz 
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Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/347/17 
stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.13 Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w 
sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mszczonowie 
na 2018r, którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu 
uczestniczyło 14 radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr 
Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr 
XLVII/348/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.14 Burmistrz Kozłowski przedstawił projekt Uchwały Budżetowej 
Gminy Mszczonów na 2018r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mszczonów. Wystąpienie Burmistrza Kozłowskiego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Radny Stusiński poinformował, że projekt budżetu Gminy Mszczonów  na 2018r. 
oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej był szczegółowo omawiany na 
posiedzeniu Komisji Budżetu , Rozwoju i Rolnictwa i zaopiniowany został 
jednogłośnie pozytywnie. 
 
Przewodniczący Koperski zapytał się czy tegoroczny budżet też przewidywał 
deficyt, czy rezerwa budżetowa jest mniejsza niż od przewidywanej w budżecie 
na 2017 rok i czy gmina ma obowiązek tworzenia budżetów obywatelskich. 
 
Burmistrz Kozłowski poinformował, że projekt budżetu na 2017r. zakładał deficyt 
około 900 tys. zł, w kwestii rezerwy budżetowej poinformował, że projekt 
budżetu na 2018rok zakłada największą dotychczas rezerwę budżetową. 
 
Burmistrz Kurek poinformował, że budżet obywatelski może być tworzony ale 
nie musi. Nasza gmina nie panuje w najbliższym czasie utworzenia budżetu 
obywatelskiego ponieważ nie chce rozdrabniać inwestycji na terenie miasta. 
 
Przewodniczący Koperski zapytał się czy fundusz sołecki musi być obowiązkowo 
tworzony. 
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Burmistrz Kurek odpowiedział, że nie, ale po to aby aktywizować mieszkańców 
na terenie wiejskim tworzymy go. Fundusz ten w zdecydowanej większości 
przeznaczany jest na poprawę dróg gminnych. 
 
Wiceprzewodniczący Osiński zapytał się na jaką drogę zaplanowano kwotę 8 mln 
zł. 
 
Burmistrz Kozłowski odpowiedział, że dotyczy to planowanej drogi do parku 
rozrywki. 
 
Burmistrz Kurek poinformował, że na to zadanie otrzymamy dofinansowanie od 
Wojewody w kwocie 3 mln zł i od Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 5 mln zł. 
Jeśli okaże się, że kwota ta będzie niewystarczająca wówczas w budżecie 
będziemy musieli zwiększyć na to zadanie środki. 
 
Przewodniczący Koperski zapytał się co będzie w przypadku jeśli z przetargu 
wyjdzie mniejsza kwota za realizację tej drogi. 
 
Burmistrz Kozłowski poinformował, że będziemy musieli proporcjonalnie oddać 
dotacje. 
 
 Burmistrz Kurek poinformował, że przetarg na wykonanie tej drogi został 
ogłoszony i w dniu 5 stycznia nastąpi otwarcie ofert. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie Uchwałę Budżetową Gminy 
Mszczonów na 2018 rok, którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W 
głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, 
Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław 
Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. 
Uchwała Nr XLVII/349/17 stanowi załącznik do protokołu 
 
 

Ad.15 Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszczonów, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  Za 
przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Piotr Chyła, Robert Głąbiński, 
Barbara Gryglewska, Łukasz Koperski, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Mirosław Wirowski, Renata Siwiec, Ryszard 
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Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek. Uchwała Nr XLVII/350/17 stanowi 
załącznik do protokołu 
 
 

Ad.16 W wyniku przeprowadzonego glosowania Rada Miejska w 
Mszczonowie jednogłośnie opowiedziała się za przełożeniem punktu 
dotyczącego informacji z działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej na kolejną 
sesję. 
 
 

Ad.17 W wyniku przeprowadzonego glosowania Rada Miejska w 
Mszczonowie jednogłośnie opowiedziała się za przełożeniem punktu 
dotyczącego informacji z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami na 
kolejną sesję. 
 
 

Ad.18 W tym punkcie nie zdawano pytań i nie zgłaszano wniosków. 
 
 

Ad.19  Zamknięcia XLVII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który podziękował za uczestnictwo w 
obradach.  
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Protokołowała                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Małgorzata Badowska                                                    Łukasz Koperski 
 
 
 
Sporządzono dnia 2017-12-22 
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